
Referat etter årsmøte 2025, Melhus Sportsskyttere 

Deltakere: Tor Arne Hage, Gunnar Olaussen, Arild Granmo, Ingebrigt Kolås, Arnstein Skare, 

Roy Egil Samdal. 

 

Dirigent: Tor Arne Hage 

Protokollfører: Jenny C.E. Dreng 

 

Agenda 

1. Godkjenne de stemmeberettigede 

a. Samtlige av de fremmøtte har betalt kontingent og er derfor 

stemmeberettigede. 

2. Velge dirigent 

a. Tor Arne Hage 

3. Velge protokollfører 

a. Jenny Dreng 

4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 

a. Arild Granmo 

b. Ingebrigt Kolås 

5. Godkjenne innkallingen 

a. Innkallingen godkjennes uten videre kommentar. 

6. Godkjenne saklisten 

a. Sakliste godkjennes uten innvendinger 

7. Godkjenne forretningsorden 

a. Forretningsorden godkjennes uten innvendinger 

8. Behandle lagets årsberetning 

a. Klubben har en rimelig stabil medlemsmasse, på om lag 75 medlemmer. 

Noen nye kommer til, mens andre faller fra.  

b. Det er jevnt over godt med aktivitet på treningskveldene i klubben. Særlig 

lufttrening på tirsdager har ofte fire fulle lag, mens det er noe roligere på 

torsdagene når det skytes med krutt. 

c. Skyting med grovere kaliber enn .22 har foregått på Trondheim Pistolklubb 

sin utebane ved Jonsvatnet, i bytte mot at Melhus SS har stilt med 

funksjonærer til feltstevner arrangert av TPK. Denne ordningen vil mest 

sannsynlig fortsette i 2025. 

d. Klubben har i løpet av 2024 arrangert 8 stevner, 2 sikkerhetskurs og fått 

utdannet 3 nye dommere. 

e. Klubbens økonomi er god. 

f. Sosialt ble det holdt en sommeravslutning med grilling ved siste skyting på 

Jonsvatnet før sommeren, og det ble arrangert julebord på Høvdingen 

restaurant i desember. 

g. Delegater fra klubben har vært aktive i å fremme skyting som para-idrett, bl.a. 

med demonstrasjon av skyting tilrettelagt for svaksynte for kronprinsen. 



9. Behandle lagets regnskap, styrets økonomiske beretning og kontrollutvalgets 

beretning. 

a. Klubben har, som nevnt, god økonomi. Gjennomgangen av regnskapet viser 

at klubben har ca. 490.000 i midler. 

b. Disse planlegges å brukes til å få i stand en skikkelig utebane, når muligheten 

for dette forhåpentligvis byr seg. 

c. Kontrollutvalg har godkjent regnskapet uten merknad 

d. Regnskapet godkjennes av de fremmøtte til årsmøte 

10. Behandle forslag og saker 

a. Det foreslås å melde klubben inn i Norsk Svartkrutt-union. Roy Egil Samdal 

har undersøkt hva som kreves for medlemskap: 

i. Minimum 5 medlemmer (må ha eget styre) 

ii. Krever sikkerhetskurs i svartkrutt-skyting. 

b. Det konkluderes med at interessen for svartkrutt internt i klubben ikke har 

vært veldig stor, og at dette forslaget kan utsettes til neste år, når man har fått 

kartlagt interessen for svartkrutt bedre. I mellomtiden kan de som ønsker å 

skyte med svartkrutt melde seg inn i svartkrutt-gruppa til TPK. 

11. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 

a. Ettersom klubbens økonomi er stabilt god, besluttes det å holde kontingent og 

avgift uendret i det kommende året. 

i. Krets - 50 kr 

ii. Forbund - 470 kr 

iii. Melhus Sportsskyttere - 500 kr 

iv. Treningsavgift - 250 kr 

v. Totalt for senior: 1270,- (Junior betaler kun medlemskontingent til 

klubben på kr. 500,-) 

12. Vedta lagets budsjett 

a. Budsjettet er det samme som for 2024. Det er satt av midler til fortsatt 

oppussing av klubblokalene. 

13. Behandle lagets organisasjonsplan 

a. Denne forblir uendret. Godkjennes av de fremmøtte. 

14. Foreta følgende valg: 

a. Leder: Tor Arne Hage 

i. Tar gjenvalg. 

b. Nestleder: Roy Egil Samdal 

i. Tar gjenvalg 

c. Sekretær: Jenny Dreng 

i. Ikke på valg. 

d. Kasserer: Gunnar Olaussen 

i. Tar gjenvalg 

e. Styremedlem: Arnstein Skare 

i. Ikke på valg 

f. Varamedlem / banemester: Arild Granmo 

i. Ikke på valg 

g. Kontrollutvalg med 2 medlemmer og 1 varamedlem 

i. Jon Anders Hagen 

ii. Frode Syrstad 

iii. Ole Sivert Øien (vara) 



h. Representanter til ting og de møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 

i. Styret har fullmakt til å utpeke medlemmer til deltakelse i ting og møter 

i. Valgkomité med leder, to medlemmer og ett varamedlem 

i. Ingebrigt Kolås leder valgkomiteen 

j. Eventuelt øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplan 

i. Ingen øvrige valg 

 

 

 

Melhus, 08.04.2025 

Ved sekretær Jenny Dreng 

 

 

 

Sign. av protokoll: 

 

 

 

_______________________ 

Ingebrigt Kolås 

 

 

 

_______________________ 

Arild Granmo 


